
 

Protokół Nr 3 /2010 
z posiedzenia III Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  30 grudnia   2010 roku 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14.02. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wprowadzenie zmian do  porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  I  posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2011 rok w gminie Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia realizowane przez 
Publiczne Przedszkole w Obrytem. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczących Rad 
Sołeckich (Sołtysów) oraz członków Rad Sołeckich na terenie gminy.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
rok 2010. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 
na lata 2010-2018. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2011. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 

Rady Gminy na 2011 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 2011 

rok. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
Otwarcia posiedzenia III Sesji Rady Gminy dokonał Pan Tadeusz Czyż –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 15. Obrady są prawomocne. Lista obecności stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. 2. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
 
P.Przew.RG – proszę o zgłaszanie zmian w porządku obrad. 
Zmian w porządku obrad  nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał proponowany porządek obrad. 
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Za proponowanym porządkiem obrad  głosowało 15 radnych (100%). 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  I  posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z I posiedzenia Sesji był do wglądu, czy mamy odczytywać 
go czy przyjmujemy bez odczytania, decyzja należy do Państwa radnych. 
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z pierwszego posiedzenia Sesji głosowało 15 radnych 
(100%). 
Protokół został przyjęty bez odczytywania . 
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skoczylas – jak przedstawia się sytuacja powodziowa na naszym terenie . 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P.Wójt – w okresie tych dwóch tygodni skupiłem się nad sprawami administracyjno-
prawnymi gminy (statut gminy, regulamin organizacyjny, regulamin pracy, 
regulamin wynagradzania). Bardzo szczegółowo z Panią księgową analizowaliśmy 
wykorzystanie  budżetu  za 2010 rok i przygotowywaliśmy się do projektu budżetu 
na 2011 rok. Odbywały się komisje Rady Gminy, którym szczegółowo ten budżet był 
przedstawiany. W dniu 16.12.2010 roku byłem w WFOŚ w Warszawie w sprawie 
podpisania aneksu na kredyt na remont stacji uzdatniania wody w Bartodziejach. Do 
15 marca podpisaliśmy aneks, że się rozliczymy się z WFOŚ , z Panem Prezesem się 
zapoznałem i  umówiłem się w styczniu na rozmowę. Byliśmy też z Panem 
Przewodniczącym Rady Gminy w Polskim Centrum Certyfikacji w sprawie kart 
elektronicznych do  podpisu elektronicznego. 
Przebudowa stacji uzdatniania wody w Cyganach jest już praktycznie zakończona. 
W dniu 28 grudnia  odbył się odbiór tej inwestycji.  
Odbył się przetarg na oświetlenie uliczne za kwotę 51.660 zł, wygrał Pan Banaszek z 
Długosiodła. Jest 550 lamp na terenie gminy. Przestawiamy godziny zapalania lamp 
oświetlenia ulicznego, żeby  godzinę krócej się paliły lampy rano i wieczorem. W  
ramach konserwacji ma nam wymienić 11 lamp nowych. 
Droga Psary Nowiny- były złożone dwie oferty na sporządzenie planu 
zagospodarowania : jedna za 16.000 zł, druga oferta za ok. 30.000 zł. Został przetarg 
unieważniony, ponieważ mieliśmy środki zabezpieczone w kwocie 10.000 zł. Na 
początku stycznia ogłosimy drugi przetarg, kwotę podwyższyliśmy do 12.000 zł. 
Został też przeprowadzony przetarg na opracowywanie decyzji o warunkach 
zabudowy, P.Malinowska z Wyszkowa robiła te decyzje przez kilka ostatnich lat, 
wygrał Pan Jaworski zaoferował mniejszą kwotę za wykonanie tej usługi (za 202 zł 
było ponad 300 zł) 
Będziemy składać wniosek na tzw. „Orlik”, stan przygotowania inwestycji może być 
zerowy. Do końca stycznia trzeba wniosek złożyć. Również do FOGR-u wniosek 
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będziemy składać . O Sadykrzu i promie również pamiętam i staram się jakieś źródła 
pozyskania środków znaleźć. 
Udzielę odpowiedzi na zapytanie Pana Skoczylasa - Sytuacja powodziowa na terenie 
naszej gminy wygląda następująco:  byliśmy  na terenach zagrożonych powodzią 5 
razy. Nasza sytuacja jest nieciekawa, ale lepsza niż w gminie Rząśnik. Jest straż 
pożarna ściągnięta na miejsce, worki są przywiezione z Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego w Pułtusku, piasek i będziemy układać wał jak jest grobla do Pana  
Godlewskiego. Gospodarstwa nie są zagrożone. Dzwonił Pan Dynak, że zagrożenie 
istnieje na dwóch powiatach, więc do Wojewody trzeba się zwrócić. Sam nie będę 
decydował o tym, wały robimy i wzmacniamy ten odcinek, będziemy dyżurować a 
mamy już uzgodnione chlewnie w Sokołowie na wypadek powodzi. Wody cały czas 
przybywa. 
P.Skoczylas – w miejscowości Rowy też jest nieciekawa sytuacja, łódka jest tam 
potrzebna. 
P.Wójt – woda opadła w Rowach, ten temat też podejmiemy. 
 
Ad.6.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki           
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2011 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG – nad tym tematem pracowały wszystkie komisje Rady Gminy, proszę o 
przedstawienie zajętych stanowisk w sprawie przedmiotowej uchwały. Czy są jakieś 
pytania do tej uchwały. 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Mroczkowski Wł. – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych – komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały. 
P.Kisiel – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała  projekt uchwały. 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
P.Oleksa – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
P.Przew.RG – czy są jakieś pytania do tej uchwały lub może Pani Przew. GKRPA 
chce zabrać głos w tej sprawie. 
P.Skrzecz – projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach Rady Gminy 
chyba, że są jakieś pytania do uchwały. 
Nie zgłoszono pytań. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr III/8/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
 
Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia realizowane 
przez Publiczne Przedszkole w Obrytem. 
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P.Przew.RG – uchwała była podjęta przez poprzednią Radę Gminy i została 
unieważniona przez Wojewodę , bo zawierała jakieś niedociągnięcia, w związku z 
tym proszę Pana  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do odczytania 
rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Mazowieckiego z dnia 29 listopada 2010 r., 
które stwierdza nieważność uchwały podjętej przez Radę Gminy Obryte Nr 
XXXVI/216/2010 z dnia 26 października 2010 r. w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia realizowane przez Publiczne Przedszkole w Obrytem. 
P.Wiceprzew.RG odczytał w/w rozstrzygnięcie, które stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Przew.RG – proszę Panią Dyrektor Publicznego Przedszkola w Obrytem o krótkie 
wyjaśnienie nam tej sprawy. 
P.Rosłoniec-Dyrektor ZPO w Obrytem – Kieruję Przedszkolem, w którym 
funkcjonują dwa oddziały: 3-4 latki i 5-latki. W ubiegłym roku szkolnym wg projektu 
orbyły zajęcia dodatkowe (gimnastyka korekcyjno-kompensacyjna, język angielski i 
rytmika), w związku z nową podstawą programową zajęcia w grupie dzieci 3-4 
letnich nie mogą przekraczać 15 minut, natomiast w grupie dzieci 5-letnich nie mogą 
przekraczać pół godziny. Dzieci 3-4 letnie mają dwa razy w tygodniu po 15 minut 
tych zajęć dodatkowych, natomiast dzieci 5-letnie mają dwa razy po pół godziny 
każdych zajęć dodatkowych. Do tej pory była  stała opłata .Zgodnie z 
obowiązującymi przepisami trzeba ustalić konkretne kwoty za każdy rodzaj zajęcia 
dodatkowego dla tych dwóch grup wiekowych. Sugerując się kwotą dotychczasową, 
proponujemy opłatę w kwocie 2 zł za 1 godzinę każdych zajęć. Tylko w przypadku 
dzieci 3-4 latków opłata w sumie zmniejszy się o kilka złotych, natomiast u dzieci 5-
letnich opłata ta wzrośnie do ok. 24-26 złotych przy 100% obecności dziecka w 
przedszkolu. 
P.Przew.RG – nad tym tematem pracowały wszystkie komisje Rady Gminy, proszę o 
przedstawienie zajętych stanowisk w sprawie przedmiotowej uchwały. 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Mroczkowski Wł. – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych – komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały. 
P.Kisiel – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowała  projekt uchwały. 
P.Oleksa – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
P.Przew.RG – czy są jakieś pytania do tej uchwały. 
Nie zgłoszono pytań. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr III/9/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia realizowane przez Publiczne Przedszkole w Obrytem została podjęta. 
 
Ad.8.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczących Rad 
Sołeckich (Sołtysów) oraz członków Rad Sołeckich na terenie gminy.  
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P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 

P.Wójt - zgodnie z §  4  Statutu sołectwa kadencja organów sołectwa trwa 4 lata. 
Ostatnia kadencja to 2007 - 2011. Zachodzi więc potrzeba zarządzenia 
przeprowadzenia wyborów na nową kadencję 2011 - 2015.   Proszę sołtysów o 
przygotowanie się do wyborów.                                                                                        
Zgodnie z § 19  Statutu Sołectwa wybory sołtysów i  rad sołeckich zarządza Rada 
Gminy, w związku z tym trzeba podjąć uchwałę w tej sprawie. Harmonogram 
zebrań zostanie ustalony i zebrania odbędą się na przełomie lutego i marca 
przyszłego roku.                                                                                                       
P.Markowska – gdzie się będą odbywały wybory sołtysów.                                                          
P.Wójt – uzgodnimy z sołtysami.               
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie.                                                                         
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%).   

Uchwała Nr III/10/2010 Rady Gminy Obryte  w sprawie zarządzenia wyborów 
Przewodniczących Rad Sołeckich (Sołtysów) oraz członków Rad Sołeckich na terenie 
gminy została podjęta. 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
rok 2010. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Abramczyk – są to ostatnie zmiany uchwały budżetowej na 2010 r. Zmiany te służą 
wyłącznie zamknięciu budżetu . Podwyższa się dochody w planach, gdzie 
wykonanie tych dochodów w ciągu roku jest wyższe niż pierwotnie zakładano oraz 
obniża się te dochody w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej tam gdzie 
nie zostały w pełni wykonane. Tak samo jest po stronie wydatków. Omówię tylko 
najważniejsze zmiany Uchwały Budżetowej. 
Dotyczą one : 1) Dochody – zdjęte jest z dochodów kwota 714.772 zł dofinansowanie 
zadania inwestycyjnego : przebudowa stacji uzdatniania wody we wsi Cygany, w 
następnym roku wpłynie  refundacja tej inwestycji, 
2) Wydatki – 300.000 zł proponujemy zdjąć z inwestycji  budowy sieci kanalizacyjnej 
we wsi Sadykierz, nie było realizowane to zadanie , 193.800 zł proponujemy zdjąć z 
Kanalizacja  Zambski Kościelne, ta sama sytuacja co z  Sadykrzem. Poza tym 3.500 zł 
zdjęte jest z oświetlenia we wsi Tocznabiel, ponieważ wydatki są niższe oraz 1500 zł 
z Gminnego Domu Kultury w Sadykrzu. Pozostałe zmiany służą tzw. czyszczeniu 
budżetu. 
P.Przew.RG zapytał Przewodniczących Komisji oraz innych osób obecnych, czy mają 
jakieś uwagi do omawianych zmian budżetu . 
Nie wniesiono uwag. 
P.Przew.RG poprosił Panią Abramczyk o odczytanie uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2010 . 
P.Abramczyk odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
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Uchwała Nr III/11/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Gminy Obryte na rok 2010 została podjęta . 
 
Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte na lata 2010-2018. 
P.Przew.RG – ten punkt porządku obrad będziemy realizować wg 5 następujących 
ppktów: 
 

1) odczytanie projektu uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte na lata 2010-2018, 

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem uchwały, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Obryte na lata 2010-2018. 
Ad.1)  
P.Przew.RG poprosił Panią Abramczyk o odczytanie projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte . 
P.Abramczyk odczytała projekt powyższej uchwały. 
Ad.2)  
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady 
Gminy. Proszę o przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych. 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Mroczkowski Wł. – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych – komisja pozytywnie zaopiniowała   projekt uchwały w sprawie 
WPF . 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
P.Kisiel – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
P.Oleksa – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
Ad.3)  
P.Wiceprzew.RG odczytał Uchwałę nr 400/C/2010 Składu orzekającego RIO w 
Warszawie z dnia 14 grudnia 2010 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej, 
która stanowi załącznik do protokołu. 
Ad.4) 
Do projektu uchwały w sprawie WPF nie wniesiono uwag. 
Ad.5) 
Za przyjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte  
głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr III/12/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Obryte na lata 2011-2018 została podjęta. 
 
Godz. 15.00 – Przew.RG ogłosił 5 min. przerwę w obradach. 
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Godz.15.12 – Przew.RG wznowił obrady . 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2011. 
 
Ad.1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Abramczyk o odczytanie projektu uchwały budżetowej 
Gminy Obryte na rok 2011. 
P.Abramczyk odczytała projekt powyższej uchwały. 
 
Ad.2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
 
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady 
Gminy. Proszę o przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych. 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Mroczkowski Wł. – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 
Socjalnych – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych szczegółowo  
przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2011 rok  
wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte na 2011 rok. 
P.Kisiel – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu gminy Obryte  na 2011 rok. 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna szczegółowo  
przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2011 rok  
wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte na 2011 rok. 
P.Oleksa – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – Komisja Budżetowo-Gospodarcza i Planowania Przestrzennego 
przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2011 
rok oraz opinie komisji Rady Gminy Obryte w sprawie projektu budżetu na 2011 
rok, wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte na 2011 
rok.  
Żadnych wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad.3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 
P.Wiceprzew.RG odczytał Uchwałę nr 401/C/2010 Składu orzekającego RIO w 
Warszawie z dnia 14 grudnia 2010 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały budżetowej na 2011 rok oraz o 
możliwości sfinansowania deficytu, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.4) dyskusja nad projektem budżetu, 
 
Do projektu uchwały budżetowej nie wniesiono uwag. 
P.Abramczyk – w opinii było napisane o błędnej klasyfikacji budżetowej, rozdziały 
były omyłkowo wstawione w projekcie, ale już podejmując ta uchwałę już 
poprawiłam i jest wszystko w porządku. Uwaga RIO już jest nieaktualna. 
 
Ad.5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 
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Za przyjęciem uchwały budżetowej głosowało 14 radnych , 1 radny nieobecny w 
chwili głosowania. 
 
Uchwała Budżetowa Gminy Obryte na rok 2011 Nr III/13/2010 Rady Gminy Obryte 
została podjęta. 
    
Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2011 rok. 
 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady Gminy o 
przedstawienie proponowanych  planów pracy Komisji na 2011 r. 
P.Mroczkowski Wł. – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych –przedstawił plan pracy komisji na 2011 rok. 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna przedstawił 
plan pracy komisji na 2011 rok. 
P.Kisiel – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – przedstawił plan pracy komisji na 
2011 rok. 
P.Oleksa – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – przedstawił  plan pracy komisji na 2011 rok. 
P.Przew.RG – czy są jakieś uwagi bądź propozycje zmian w planach pracy komisji 
Rady Gminy Obryte. 
Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, 1 
radny nieobecny w chwili głosowania. 
 
Uchwała Nr III/14/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie zatwierdzenia planów  
pracy stałych komisji Rady Gminy na 2011 rok została podjęta. 
 
Ad.13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 
2011 rok. 
 
P.Wiceprzew.RG  przedstawił proponowany plan pracy Rady Gminy Obryte na 2011 
rok. 
Uwag ani propozycji zmian do planu pracy Rady Gminy nie wniesiono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny nieobecny w chwili 
głosowania. 
 
Uchwała Nr III/15/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie zatwierdzenia  planu pracy 
Rady Gminy na 2011 rok została podjęta. 
 
Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
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P.Mroczkowski Wł. – jak się przedstawia sprawa utylizacji eternitu w 2011 roku. 
P.Dyga – jest złożony ponowny wniosek do WFOŚ i czekamy na rozpatrzenie. W 
ubiegłym roku nie było za późno złożone ,tylko wnioski były rozpatrywane wg 
kolejności wpływu. 
P.Markowska – sołtys wsi Bartodzieje – proszę nam wyjaśnić  sprawę tych zebrań w 
związku ze składaniem wniosków o  fundusz sołecki. 
P.Wójt – załącznikiem do wniosku powinna być uchwała zebrania wiejskiego 
zgodnie z ustawą   o funduszu sołeckim. 
 
Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG – czy wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe, termin upływa  31 
grudnia 2010 roku. 
P.Przew.RG – udzielił głosu następującym osobom: 
P.Postek przedstawił informacje na temat : wysokości dopłat bezpośrednich oraz 
dopłat do zbóż. Poinformował, że nie obowiązuje już 3-letni  zakaz uprawy zbóż po 
sobie,  tylko trzeba zgłosić do Kierownika ARiMR  w  Golądkowie . Ponadto 
przedstawił terminy szkoleń w sprawie zasad otrzymywania  dopłat bezpośrednich 
dla rolników. Poinformował również , na jakie programy można składać wnioski o 
dofinansowanie oraz jakie dokumenty powinien posiadać rolnik w gospodarstwie , 
które otrzymuje dopłaty . Szczegółowa informacja stanowi załącznik do protokołu. 
P.Oleksa – trzeba zmienić ten obieg informacji dla rolników. My posłuchamy, 
niewiele zapamiętamy i nie przekażemy  rolnikom tych informacji, trzeba w inny 
sposób te informacje przekazywać. 
P.Przew.RG – prosiłbym,  żeby  sołtysom przekazywać  takie informacje poprzez 
Urząd Gminy. 
P.Wójt – po zakończeniu obrad proszę o pozostanie na Sali radnych i sołtysów , bo 
mamy  drobne upominki dla nich . 
P.Przew.RG – czy Panie Dyrektorki szkół mają jakieś pytania bądź uwagi, ponieważ 
w czasie sesji nie zabierały głosu.  
 
Ad 16. Zakończenie obrad. 
 
Godz. 15.55 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  III Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                                   /Tadeusz Czyż/ 
 
 


